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Björklidens Villaägarförening    
 
Protokoll styrelsemöte nr 4, 2017-11-06         
 
Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27 
 
Tid: 20.00 till 21.00 
 
Kallade: Mattias Eriksson  Ordf 

Maria Frödin  Kassör 
John Agurell  Ledamot 
Magnus Sjölander  Ledamot 
Rose-Marié Albero Landberg  Suppleant 

 
Frånvarande: Nicklas Haglund  Ledamot 
 

Förslag till dagordning 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Två ytterligare punkter tillkom, se övrigt.  

3. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Mattias E. 

4. Kassörskan rapporterar 

a) Föreningens ekonomi 
Vi har 33342.54kr i kassan. 

5. Information till och från medlemmarna 

a) Nyinflyttade. Utdelning av ”Välkomstbrev”. 
6st hus i området har fått nya ägare. Maria ordnar med välkomstbrev. 
 

b) Hemsidan 
Vi uppdaterar med info om grantändning. Mattias eller Rose-Marié 
ordnar det. Mattias undersöker om det går att få fram besöksstatistik 
på hemsidan om nej går det att få till en räknare.   
 

c) FB Rose-Marié lägger ut lite info om höstmörkret. Att vi ska var rädda 
om varandra så ingen blir påkörd samt att vi bör hålla lite extra koll i 
området nu när det är mörkt. 
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6. Grannsamverkan 

Rose-Marié mailar Björn och ser om han fått någon extra info med tanke på det 
ökade inbrotts antalet i Järfälla.  

7. Vägar och diken 

a) Sammanställning av bildmaterial  
b) Kontakt med IP-only 

Frågan känns överspelad då naturen på egen hand täckt över flertalet av de 
uppgrävda fiberslangarna. Frågan bordläggs. 

8. Boende enkäten 

Även denna fråga bordläggs då intresset svalnat. 

9. Status på frågan om byggnationerna på Bellisväge n 

 
Vi beslutade att sammanställa och dela ut en skriftlig intresseanmälan för ett 
eventuellt möte med politikerna. Anmälan skall innehålla namn och gatuadress. 
Mattias skriver ett utkast. Insamlingen sker i Marias brevlåda.  
Om minst 50 hushåll (25% av de boende i Villastaden) vill närvara på ett möte så gå 
vi vidare och kontaktar politikerna. 
 
Intresseanmälas skall innehålla formuleringarna från årsmötesprotokollet. 
 
Maria printar och utdelningen sker 13/11. 
Slutdatum för intresseanmälan valdes till 19/11.   
   

10. Planering av granresning och grantändning 

 
Tiden blir 17:00 även i år då det fungerat bra tidigare. 
 

a)  Inköp av gran, transport. 
Vi blir tvungna att köpa gran även i år vilket vi har budgeterat för. 
Mattias beställer asap och Alex hämta i spånga. 
 

b)  Datum för granresning. 
Planeras med Alex men troligen lördagen den 2/12. 
   

c)  Inventera termosar muggar mm. 
Maria och Mattias inventerar.  
 

d)  Inköp av glögg och tillbehör. 
John handlar enligt Marias lista. Vi köper även maschaller i år. 
Magnus tar med eldkorg, ved, släckare och ordnar med musik. 
Rose-Marié värmer glögg + saft. 
 

e)  Skylten måste ställas ut 
John hjälper till att köra ut skylten. 
 

f) Info på FB 
Rose-Marié kopierar och lägger ut aktiviteten som förra året. 
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11. Modulbostäderna vid Bolindervallen 

 
Då byggnationerna kommer att startat i Barkarby så bör vi bevaka vad som händer 
med bygglovet på Bolinder på det ligger i de boendes intresse. Magnus får ansvara 
för detta. 
 

12. Övriga  frågor 

 
Vi bör se om det går att byta bokföringsprogram till någon molnbaserad lösning för 
att säkra data och underlätta administrationen. Vi bör även titta på någon dokument 
lösning för styrelsen.  
 
Förslaget kom att undersöka om det skulle gå att spola en yta vid någon av 
lekplatserna. Magnus undersöker vad det kostar att hyra brandpost. Vi bör även 
fråga kommunen om de har några åsikter eller om det finns några regler kring detta.    

13. Nästa möte 

 
Näta möte Tisdagen 21/11. 

14. Mötets avslutande 

Mötet avslutades ca 21:30. 
 


